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Dúró Dór a
országgyű lési képviselő

Kövér László Úrnak,
az Országgyűlés elnökének
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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez mint a tárgyban illetékes
minisztérium vezetőjéhez

„Miért van hatalmas késésben és milyen azonnali lépéseket tervez a Kormány Szigetvá r
ostroma 450 éves évfordulójának munkálataival kapcsolatban?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

2016-ban lesz Szigetvár ostromának 450 éves évfordulója, ami nemcsak magyar, de törö k

részről is rendkívüli jelentőséggel bír. A várból való hősies kitörés során halt meg Zrínyi

Miklós, korának legnagyobb hadvezére, illetve a török táborban lelte halálát I . (Törvényhozó)

Szulejmán, az Oszmán Birodalom legjelentősebb uralkodója.

Az évforduló alkalmából Vass Péter, Szigetvár polgármestere meghívta Recep Tayyip

Erdogan török elnököt, valamint a Zrínyi-ház horvát eredetére tekintettel Kolinda Grabar -

Kitarovié horvát köztársasági elnököt is . A polgármester arról tájékoztatatta a sajtót, hogy

mindketten elfogadták a meghívást .

Törökország számára rendkívüli fontossággal bír Szigetvár térsége : a Török Együttműködési

és Koordinációs Ügynökség (TIKA) már hónapok óta együttműködik magyar régészekkel, és

kutatásokat finanszíroz a település környékén annak érdekében, hogy 2016-ra sikerüljön



megtalálni azt a zarándokhelyet, ami Szulejmán halálos ágya felett létesült, és ahová a szultá n

szívét is elásták . Erre eddig 120 ezer eurós támogatást is biztosított a török kormány .

A hírek szerint azonban magyar részrő l hatalmas késésben van a szervezés : az illetékes

munkabizottság eddig összesen két alkalommal ülésezett csak, és érthetetlen módon nem

született meg az a kormányhatározat sem, ami elengedhetetlenül szükséges lenne a sürget ő

szervezési, pályázásai feladatok elvégzéséhez .

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat :

1. Milyen konkrét lépeseket tettek eddig és terveznek megtenni a hazánk számár a

történelmi és diplomáciai szempontból is kiemelkedő jelentőségű évforduló

ünnepségeinek, valamint egyéb rendezvényeinek megszervezése kapcsán ?

2. Mikor születik meg az szóban forgó kormányrendelet?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . december 8 .

Tisztelettel :

Dúró Dóra

Jobbik
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